



# Styrelseråd

29-05-2024

Plats:A434/Zoom

Fika: Kladdkaka, Havrebollar

Närvarande: Linn, Sofia,Vincent, Evelyne - Anna, Jennifer (Zoom)

1. Mötet öppnas kl. 12:15

2. Fika Samkväm Vincent

3. Runda

Vincent: Det är bra, misstänker att ha fått pollenallergi :(, fixat styrelse grejer som han måste ha gjort, men hållit det nära noll

Anna: Det är bra, lite trött - skönt att allt med skolan är klart

Jennifer: Det är bra, precis renskrivit SM3 dokumentet, ska jaga underskrifter

Linn: Lite trött men gått in i semestermode, kommer inte kunna va med i styrelsen under hösten så detta blir det sista som görs, kommer ju gå att kontakta

Sofia: Trött, har varit sjuk ett tag :(

Evelyne: Det är bra, haft nämndråd, måste utlysa val då folk kommer behöva hoppa av och ska få efterträdare, var möte med ABE skolan,

4. Megaråd, Nämndråd, Ekonomiråd

Megaråd: varit stressigt i skolan så mötet har inte hållits

Funderar kring att slå ihop nämndråd och megaråd, kanske på SM4

5. Sektionslokalsflytt

S ska göra om med en budget på 200 000kr, vi har också 100 000kr som vi kan bidra med, nya stolar/bord och soffor är högst upp på prio.

Diverse klubbmästare och Anna ska ha möte kring förråd, lokal bokning, inköp av alk

Det finns ett förråd som inte är sprit säkrat, det är dyrt att fixa och kommer ta tid, tills det måste vi ha en temporär lösning

Det måste också skrivas ett utskick ang. flytten och vad som händer

Under sommaren får vi sitta med sambo kontrakt inför flytten

#### 6. Terminens slut

Snack om att man vill införa 3 studios i årk. 3, Katya vill komma på möte och förklara situationen, på rak arm låter inte detta jättebra men det kanske borde skrivas utskick om att saker händer till sektionen innan terminen är slut

Det har skickats att man måste byta lösenord innan 3e juni, bra!

Sista möte nästa onsdag så att vi känner oss nöjda inför sommaren

#### 7. Hitract

Kommer inte hända längre, då det blir för kort tid nu

Det är ett praktiskt system jämfört med hur det är nu

Att vi har skaffat swish gör saker smidigare så att ha ett till system kanske är lite onödigt

En anledning att vi ville skaffa Hitract var för att S skulle göra det men nu verkar dem ha ändrat sig

Den bästa timingen att börja med Hitract är att göra det efter mottagningen, om vi nu ska skaffa den

Vi får trycka mer på slack och se hur swish kommer fungera till att börja med

Beslut: vi lägger det på hyllan

6/6 håller med

#### 8. Policy o Praxis vi inte röstat om än?

Vi röstar om dem på nästa möte, så att det finns lite tid att finslipa dem

Ska man lägga in en guide map, vid policy och praxis mappen, samt städa upp driven så att den blir mer tydlig och relevant

#### 9. Övrigt

#### 10. Mötet avslutas kl. 12:55